
Jaarverslag Medezeggenschapsraad 2021-2022 Basisschool St. Jan Leenderstrijp 

 
MR Leden 
Jannie Lamers, voorzitter 
Claudia de Louw, secretaris 
 
Adviesleden 
Maartje Engelen, oudergeleding 
Bertram Velthuis, oudergeleding 
Norbert van den Hurk, oudergeleding 
Bieke van Berlo, oudergeleding  
Leontine van de Ven, docententeam 
Miriam Swennenhuis, docententeam 
 
Directie 
Mári Kokke, locatieleider 
 
Bezetting MR 
Dit schooljaar hebben Jannie Lamers, Maartje Engelen, Betram Velthuis en Bieke van Berlo 
aangegeven (na dit schooljaar) hun deelname in de MR te willen beëindigen. Hieropvolgend is 
Norbert van den Hurk aangesteld als voorzitter en zijn Roel van Deursen, Margo van den Broek en 
Marieke van de Kerkhof toegetreden tot de MR als zijnde oudergeleding.  
 
Bezetting GMR 
De Gemeenschappelijke Medezeggenschapsraad (GMR) is de directe gesprekspartner voor het 
College van Bestuur van SKOzoK (op organisatieniveau). In de GMR zitten 5 ouders en 5 leerkrachten.  
Afhankelijk van het onderwerp wordt hen advies dan wel instemming gevraagd ten aanzien van het 
(voorgenomen) beleid van SKOzoK.   
 
Directielandschap 
Er is gekozen voor een nieuwe organisatiestructuur. Het nieuwe ontwerp op basis van regio’s 
vervangt de clusterindeling. De gemeentegrenzen worden als basis gebruikt voor het nieuwe 
ontwerp. Iedere onderwijslocatie krijgt, indien deze niet wordt aangestuurd door de 
regiodirecteur zelf, tenminste één locatieleider, onder leiding van een regiodirecteur.     
De argumenten om de nieuwe organisatiestructuur te introduceren zijn: 

- Niet meer van bovenaf door 1 of 2 bestuurders laten bepalen wat er op de scholen moet 
gebeuren. Leg de verantwoordelijkheid zo laag mogelijk in de organisatie.  

- Kosten moeten op den duur lager worden (voorheen hadden we 15 clusterdirecteuren; nu 
worden er 7 regiodirecteuren en diverse locatieleiders aangesteld; dit zou uiteindelijk 
goedkoper moeten zijn).  

- Geef de scholen meer invloed op hun eigen handelen; laat ze meer gebruik maken van de 
onderlinge expertise.  

De Sint Jan behoort tot de regio “Cranendonck + Heeze-Leende”. Mári is locatieleider van de Sint Jan 
en de Talententoren. Onze regiodirecteuren zijn Nicol van Tongeren en Nicole van Eert.  
 
School ontwikkeling 
Dit schooljaar stond voor een gedeelte nog in het teken van het Corona-virus. Er mochten nog geen 
ouders binnenkomen in de school en kinderen van verschillende groepen mochten niet 
samenwerken. De regelgeving vanuit de GGD was onduidelijk en de beslisboom veranderde vaak. Dit 
bracht vaak onwenselijke en onduidelijke situaties met zich mee. Het was erg prettig dat gedurende 
het jaar de regels versoepeld werden en er weer steeds meer mogelijk was.   



 
Het jaarplan 2021-2022 omvat een vijftal prioriteiten: 

- Actief leren 
- Werken aan de Executieve functies 
- Voortgezet Technisch Lezen 
- Schoolbrede methodiek voor sociaal emotionele ontwikkeling 
- Bewegend en ervarend leren 

 
Dit schooljaar zijn we ook overgaan naar een nieuw systeem van communicatie tussen de school en 
de ouders, namelijk de Parro-app. Er is hier onder andere voor gekozen vanwege het gebruiksgemak 
en er is ook heel makkelijk een koppeling te maken met het ParnasSys-systeem. Het zou ook mogelijk 
zijn voor de ouders om resultaten te kunnen inzien, maar SKOzoK maakt hier (nog) geen gebruik van.  
 
Door de beschikbaarheid van de NPO gelden is voor groep 7 een extra leerkracht aangesteld. Dit is 
erg goed bevallen, zowel door de leerkrachten als door de leerlingen. Door deze extra leerkracht is er 
ook meer tijd vrij gekomen om groep 3-4 te ondersteunen.  
 
Schooljaar 2021-2022 

• Ook dit schooljaar was de kwaliteit van de schoonmaak een groot aandachtspunt. Vanuit de MR 
zijn hierover meldingen gemaakt bij de GMR. Vanuit de GMR zijn er controleurs ingezet om de 
schoonmakers te controleren. Ook vanuit ouders werd melding gemaakt van de slechte 
schoonmaak in de school. Het schoonmaakbedrijf heeft aangegeven dat ze het niet bemand 
krijgen. We zijn signalen blijven geven met de hoop dat het beter zou worden. Ook voor volgend 
schooljaar blijft het een aandachtspunt.  
 

• De groepen 4 t/m 8 hebben een nieuwe leesmethode gekregen: Blink-lezen. De eerste ervaringen 
zijn zeer positief.  

 

• Er is een nieuwe kwaliteitsondersteuner aangesteld, Kim Penners. Ze is per 1 januari 2022 
begonnen en gaat werken op de Sint Jan en de Talententoren.   

 

• Formatieplan 2022-2023: er zou sprake zijn van een tekort voor wat betreft de gewenste 
bezetting voor het schooljaar 2022-2023 en het budget op basis van het aantal leerlingen. Na 
verkregen toestemming is het tekort aangevuld door de beschikbare NPO-gelden.  

 

• Vanuit de Vrienden van de Sint Jan is een bedrag ter beschikking gesteld van EUR 2.000 ten 
behoeve van houtsnippers. Het resterende bedrag wordt mogelijk beschikbaar gesteld voor 
tablets.   

 

• Een van de bestedingsdoelen van de NPO gelden is Mad Science (technieklessen). Dit jaar heeft 
ASML een contract gesloten met Mad Science. Het contract is gesloten voor 3 jaar. Op deze 
manier zijn de lessen vanuit Mad Science kosteloos geworden.  

 

• Helaas was er dit jaar ook minder goed nieuws, namelijk dat Hebe na 17 jaar de Sint Jan gaat 
verlaten. Een groot gemis voor de kinderen en het team!  
Met haar vertrek moest er een nieuwe leerkracht gezocht worden als duo-partner van Miriam. 
Vlak voor de zomervakantie is Daphne aangenomen en zij gaat volgend jaar samen met Miriam 
groep 8 begeleiden.  

 
 
 



Jaarlijkse vieringen 
In verband met de nieuwe invulling van de Sinterklaasintocht in het dorp is er voor de school weinig 
ruimte om iets te organiseren. Er hebben op school wel diverse Sinterklaasactiviteiten 
plaatsgevonden.  
 
De kerstviering heeft ook dit jaar helaas nog plaatsgevonden zonder de ouders in verband met de 
Corona-maatregelen.  
 
Met Carnaval heeft er een optocht plaatsgevonden door Leenderstrijp. Kinderen konden in groepjes 
een carnavalswagen maken en de overige kinderen gingen klassikaal de optocht lopen. Hierdoor 
ontstond een hele vrolijke en gezellige carnavalsoptocht.  
 
Gelukkig heeft dit jaar wel het kamp plaatsgevonden en na een afwezigheid van een aantal jaren 
door de Corona-perikelen was het weer een groot succes! 
 
Voor groep 8 hebben ook de nodige feestelijke aangelegenheden plaatsgevonden, zoals de musical 
en het vliegen.  
 
Dit schooljaar bestond nog voor een gedeelte uit de beperkingen van de Corona-maatregelen, maar 
gelukkig werd er ook weer steeds meer mogelijk en konden we steeds meer de activiteiten oppakken 
zoals deze ook werden georganiseerd vóór Corona. De Sint Jan is een hecht team die er zijn voor 
elkaar en die ook zeer betrokken zijn bij alle kinderen. Heel veel dank hiervoor aan het team van de 
Sint Jan, namens de ouders en de kinderen!  
 
Medezeggenschapsraad Basisschool St. Jan Leenderstrijp 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Claudia de Louw 
Secretaris MR St Jan 2021-2022 
Opgesteld, Januari 2023 


